

Title (en)

Device for keeping and individually storing very long objects, e.g. sail boards, skis and the like.

Title (de)

Abschliessbare Aufbewahrungs- und Einzellagerungseinrichtung für lange Gegenstände, z.B. Segelbretter oder Skier.

Title (fr)

Dispositif de gardiennage et de rangement individuels, pour articles de grande longueur, tels que planches à voile, skis, ou analogues.

Publication

EP 0098785 A2 19840118 (FR)

Application

EP 83440036 A 19830628

Priority

FR 8211961 A 19820701

Abstract (en)

The device consists of an entirely closed structure (1) mounted on rails (2) resting on the ground, subdivided into an assembly of individual cells (3) by means of vertical walls (4), and rollers (5) for supporting and guiding articles to be stored extending transversely in the horizontal plane of separation between cells (3), each cell (3) being closed at its front part by a door (6) which can be locked by means of a lock (7), and each cell (3) is provided over a part of its length, near to its door (6), with a deflecting element (8) for receiving and discharging water and dirt adhering to the articles, such as sand or the like. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif de gardiennage et de rangement individuels, pour articles de grande longueur, tels que planches à voile, skis, ou analogues. Dispositif caractérisé en ce qu'il est essentiellement constitué par une structure (1) entièrement fermée montée sur rails (2) d'appui au sol, subdivisée en un ensemble de cellules individuelles (3) par des éléments de parois verticales (4) et des rouleaux (5) de support et de guidage des articles à ranger s'étendant transversalement dans le plan horizontal de séparation entre cellules (3), chaque cellule (3) étant fermée à sa partie antérieure par une porte (6) verrouillable au moyen d'une serrure (7), et en ce que chaque cellule (3) est pourvue sur une partie de sa longueur, près de sa porte (6), d'un élément déflecteur (8) pour la réception et l'évacuation de l'eau et des saletés adhérentes aux articles, telles que sable, ou autre.

IPC 1-7

A47B 81/00

IPC 8 full level

B63B 35/79 (2006.01); **G07F 17/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

B63B 32/83 (2020.02); **B63H 8/70** (2020.02); **G07F 17/10** (2013.01)

Cited by

FR3124210A1; WO2022263686A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0098785 A2 19840118; EP 0098785 A3 19850515; FR 2529608 A1 19840106; FR 2529608 B1 19860207

DOCDB simple family (application)

EP 83440036 A 19830628; FR 8211961 A 19820701